
PRoToKoŁ Z oGoLNEGo ZEBRANIA MIESZKAN

,,CENTRUM" Z DNIA 6 WRZESNTA 2013 R

Porządek zebrania:

1. otwarcie i stwierdzenie prawomocności zebrania.
2. Wybór sękretarza zebratia.
3. Przedstawienie sprawozdania z działalności

od 14.09.2013 do 06.09.2013r.
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data i podpis.

w 2014 roku oraz podjęcie

porządku w gminach tzw. ust.

Zarządu osiedla ,,Centrum''

4. Zgłaszanie i przegłosowanie wniosków do rea|izacji
uchwał.

5. Zapytania doĘczące ustawy o utrzymaniu czystości i
śmieciowej.

6. Dyskusja i zapytatia do przybyłych goŚci.
7 . Zakotrczenie posiedzenia.

Ad. 1.

Przewodniczący Zaruądu osiedla ,'CENTRUM'' Pan Karol Bielas powitał
zgromadzonych mieszkańców oruz ptzybyłych goŚci Zastępcę Burmistrza Pana Pawła
Mrowca' przedstawiciela Policji Pana Zbignutewa Gacka, przedstawiciela Straży Miejskiej
Pana Leszka Czopka, przedstawiciela Starostwa Bielskiego Pana Stanisława Piętę,
Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Damiana Że|aznego otaz Pana Edwarda
Grygierczyka właściciela Z.U.H. ,,EKO-PLUS'' S.c. Po sprawdzeniu listy obecnoŚci
Przewodniczący stwierdził prawomocność zebraria (przybyło 35 mieszkańców).
Listy obecnoŚci w załączeniudo protokołu.

Ad.2.
ogólne Zebranie Mieszkańców osiedla ,,Centrum'' poprowadziŁ Pan Karol Bielas,

na sekretarza zebrania Zaproponował Panią ElŻbietę Urbancz5rk. Wniosek został przyjęty

-jednogłośnie.

Ad.3.
Pan Bielas przypomniał na początek skład Zarządu osiedla ,'Centrum'' następnie

odczytał Protokół z poprzedniego ogólnego Zebrania Mieszkańców osiedla ,'Centrum''
zdnia 14.09'20I2r. Protokół został poddany pod głosowanie, został przyjęry jednogłośnie.
Przewodniczący zebrania odczytał sprawozdanle z dziaŁalności Zarządu osiedla 

',Centrum''za okręs od 14.09.2012 do 06.09.20T3r. W sprawozdaniu przedstawione zostały informacje
o podjętych dziaŁaniach przez Zarząd osiedla ,,Centrum''. Sprawozdanie w zaŁączeniu
do protokołu.

Ad.4.
Pan Karol Bielas przedstawił i poddał pod głosowanie następujące wnioski

do realizacji w 2014 roku:
Wniosek nr 1). Dofinansowanie Czechowickiego Teatru Muzycznego Movimento przy
MDK w Czechowicach-Dziedzicach, przyznanie środków finansowych na zakup materiałów
do scenografii i inscenizacji spektakli teatralno-operowych. Proponowana kwota -2 500 zł.

- za _ 34, przeciw - 0, wstrrymało się - 1



Wniosek nr 2). Dokończenie remontu zdewastowanego chodnika przy ul. Ligockiej,
kontynuacj awraz zUrzędem Miejskim - współfinansowanie etapami. Proponowana kwota -
30 000 zł.

_ za _ 32, przeciw - 0, wstrrymało się _ 3
Wniosek nr 3). Zamontowanie progów zwa|niĄących w ul. Stawowej na odcinku
od ul. Chałupniczej do ul. Ligockiej.Do wniosku zostało dołączone pismo wTaz z podpisami
mieszkańców ul. Stawowej.

_ za _ 31o przeciw - 0, wstrrymało się - 4
Wniosek nr 4). organizacja i zakupy na Dzien Dziecka w Gimnazjum Publicznym nr Ż
w Czechowicach.-Dz. Proponowana kwota _ 1 600 zł.

_przyjęq jednogłoŚnie
Wniosek nr 5). Organizacja i zakupy na Dzien Dzięcka w Szkole Podstawowej nr 5

im. M. Kopernika w Częchowicach.-Dz. Proponowana kwota - 1 600 zł.
_ prTy jęty j ednogłośnie

Wniosek nr 6). Finansowanie Bonów imiennych na zakupy świąteczne dla rodzin ubogich,
wielodzietnych, osób samotnych i chorych. Proponowana kwota _ 4 000 zŁ.

_ prrł iętv j edno głoŚnie
Wniosek nr 7). Upowaznienie Zarządu osiedla ,,Centrum'' do dysponowania
niewykorzystanymi środkami finansowych w budżecie osiedla w trakcie roku budzetowego
stosownie do $ 13 pkt 2 ppkt 6 Statutu Osiedla,,Centrum".

_ prTy jęty j ednogłoŚnie
Wniosek nr 8). Wsparcie finansowe z przeznaczeniem na dziaŁalnośÓ statutową
(umundurowanie, zniszczony sprzęt w akcji, bieżące naprawy) dla oSP przy ul. Barlickiego.
Proponowana kwota - I 500 zŁ.

- przyj ęty j ednogłośnie
Wniosek nr 9). Sfinansowanie dwóch bramek oraz 120 metrów ogrodzenia (siatka, słupki,
robocizna) przy Przedszkolu Publicznym nr 1 1. Proponowana kwota - 5 000 zł.

-pqięw jednogłośnie
Wniosek nr 10). Wsparcie finansowe dla Przedszkola Publicznego nr 8 na zakup półek
dladzieci, półki z których korzystają dzieci mają juŻ ponad 30 lat. Proponowana kwota _
3 500 zŁ. _ przvjętv jednogłośnie

Wniosek nr 11). Wsparcie finansowe zwią;zane z działalnością Chóru im. St. Moniuszko
przy MDK. Proponowana kwota - I 500 zł. - przyjęty jednogłoŚnie

Wniosek nr t2). Wsparcie finansowe dla Gimnazjum Publicznego nr 2. W szkole odbywają
się zawody sportowe na szczeblu powiatu, województwa, a nawet ogólnopolskie.
Proponowana kwota - 2 OOO zł.

_za_ 34, przeciw _ 0, wstrrymało się - 1

Wniosek nr 13). Dofinansowanie działan animacyjnych Miejskiej Biblioteki Publicznej
w Czechowicac,h-Dz. Proponowana kwota -2 000 ń

- przyj ęty j ednoglośnie
Wniosek nr 14). Wsparcie finansowe na zakup szafek dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 5

im. Mikołaja Kopernika. Proponowana kwota- 12 000 zł.

- przyjęty jednogłoŚnie
Wniosek nr 15). Działalność statutpwa Zarządu osiedla ,,Centrum''. Proponowana kwota *
800 zł. _przyiętv jednogłośnie

Przegłosowane wnioski zostaną ujęte w Uchwale nr 112013 w sprawie propozycji
wykorzystania środków finansowych przyznanych do dyspozycji osiedla ,,Centrum''.
Uchwała nr Il2013 w zaŁączeniu do protokołu.



Kolejny wniosek zgłoslŁ Pan Henryk Jarczok, który zawnioskował o monttz progów
zwalniĄących przy jego posesji' przewodniczący poinformował, że wniosek zostanie ujęty
w Uchwalę nr 2 ogólnego Zebrania Mieszkańców osiedla ,,Centrum'' w sprawie propozycji
do przedłoŻęnia do Budzetu Gminy Czechowice-Dz. na 20T4 rok. Następnie Pan Tadeusz
Bajorek zawnioskował, aby w uchwale ująć równieŻ poŁoŻenie nakładki asfaltowej na ul.
Sobótki. W zwipku ztym głos zabraŁ Burmistrz Pan Paweł Mrowiec, Że zadanie na|eŻy ująć,
w zadaniach inwestycyjnych na 2014 rok i wtedy jest możliwośÓ, że zadanie zostanie
zręallzowane. Następnie Przewodniczący przeczytał treść uchwaŁy w 2l20I3 i poddał ją pod
gło sowani e' Uchwała nr 2 l 20 13 została przyjęta j edno gło śnie.
Uchwała nr Żl20I3 w zaŁączeniu do protokołu.

Ad.5.
Przewodniczący udzielił głosu Panu Edwardowi Grygierczykowi właścicielowi

Z.U.H.,,EKO-PLUS'' s'c., fi.-y która obecnie odbiera odpady komunalne od mieszkańców
gminy Czechowice-Dz. Pan Grygierczyk podzielił się z mieszkańcami w jak krótkim czasie
musiał zorganizowaó odbiór odpadów komunalnych na terenie całej Gminy, ponieważ
dopiero 10 dni przed wejściem ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach tzw. ust.
Śmieciowej zostałrozstrzygnięty przetarg. Stwierdził, że ministerstwo dało zbyt krótki okres
przejściowy na wdrozenie ustawy, bo tylko półtora roku. Ministerstwo nie pomyślilo rownieŻ
o wprowadzeniu ustawy okręgami, tak jak jest wprowadzana np. cyfryzacja. Nadal jest chaos,
ponieważ rodzimi producenci nie zdąŻyIi wyprodukowaó odpowiedniej ilości pojemników
oruz sprzętu odbierającego odpady. Firma sprowadza pojemniki i śmieciarki z zagranicy.
Następnie Pan Grygierczyk poinformował, Że jego firma współpracuj e z flrmami KOM-GAZ
oraz Sanit-Trans, która ma również zgodę na przerób odpadów co umożliwia sprzedaŻ
odpadów typu szkło, makulatura, odpady plastikowe, nie ma konieczności ptzekazywania ich
na składowisko do }I4ZGO Bielsko-Biała. W związku ze słabą organizacją składowiska
w Bielsku-Białej pozostałoŚci po segregacjizCzechowic-Dziedzic sąwywozone w godzinach
wieczornych między 19:00 a 2I:00. Pan Grygierczyk podkreślił również fakt zę odpady
z terenu Cz.-Dz. są odbierane na składowisku za cęnę 500 złltonę natomiast Brzęszcze miały
cenę 208 zŁltonę, ale tetazjest Regionalizacja i Czechowice-Dz. muSZą odwozió odpady na
składowisko w Bielsku-Białej. Następnie Pan Grygierczyk poinformował, że segregacja
w gminie w 90 ońjest prowadzonaprawidłowo. Na razie mieszkańcy jeszcze robią porządki,
jest o wiele więcej odpadów niż Gmina przewidziała i zadeklarowała do odbioru przy
ogłaszaniu przetatgu, ale to w na pewlo się unormuje. Tematem poruszonym w czasie
dyskusji był odbiór popiołu' który moze byÓ zawoŻony tylko do Jastrzębia. Pojemniki na
popiół będą sukcesywnie dostarczane. Pan Michalec stwierdził, Że żIe zostały oszacowane
ilości popiołu, Pan Grygierczyk poinformował, Że po zakończeniu całego 1 okresu zimowego
będzie wiadomo o jakich iloŚciach mówimy. Pan Damian Żelazny poinformował, że popiół
moŻebyĆ, zawoŻony bezpośrednio do punktu selektyrvnej zbiórki odpadów komunalnychtzw.
PSZOK, ale za nadmiar trzeba zapŁacić, poniewaz tylko określona iloŚci popiołu jest
odbierana w cenie opłaty za oĘady komunalne. Na zakończenię Pan Edward Grygierczyk
powiedział, Że są błędy, które będą weryfikowane firmy muSZą sobie radzić z odbiorem
odpadów, a mieszkańcy z segregacją. Przewodniczący podziękował za ptzedstawiona
sytuacje w gminie dotycząca odpadów komunalnychiprzeszedł do następnego punktu.

Ad.6
Przewodniczący udzielił głosu Panu Sikorze, który zaapelowaŁ żeby Policja lub Straz Miejska
kontrolowała tiry, ktore zatrzymują się wzdłuż ul. Ligockiej. A Pan Tadeusz Bajorek
zawnioskował, aby od czasu do czasu piesze patrole przeszły łącznikiem między ulicami
Konopnickiej a Sobieskiego w godzinach między 20:00 a Ż2:00, aby uspokoic młodzieŻ,
która czasem zachowuje się skandalicznię. Głos zabrał Komęndant Policji i poprosił, że w



takich sytuacjach naleŻy zgłaszać takie sytuacje, ponieważ jest tylko kilka pieszych patroli.
Następny poruszony temat dotycz7Ą bezdomnych załatwiających swoje potrzeby ptzy
śmietnikach. Pan Czopek ze Strazy Miejskiej i Burmistrz poinformowa|i, Że sąnp. na osiedlu
północ przenośne ubikacje, ale te osoby nie podporządkowują się. Następnie Pan Dzida
poinformował, Że przy ul. Cha(upniczej jest otwarta studzienka vłŁazbetonowy jest uchylony,
a Pan Bielas zgłosił, żę na mośfY przy uI. Chałupniczej od czerwcowej powodzi znajdują się
naniesione ptzez wodę Śmieci. Burmistrz przyjąŁ informacje do wiadomości i zobowiązał się,
Że będą podj ęte działania w tych sprawach.
Następnie głos zabrał Burmistrz Mrowiec i przedstawił krótko sytuacje dotyczącą budowy
kanalizacji w naszym mieście. Mamy bardzo krótki okres czasu na budowę kanalizacji do
30.06.2014' czasem są przestoje, ze względu na Naturę 2000 prace muSZą być wstrzymywane.
Na razie prace w większoŚci miejsc idą planowo. Tematem na następne lata będzie
kanalizacja deszczowa. Na koniec przeprosił, Że nie ma Burmistrza, który wyjechał na
zaplanowane wczasy.

Ad.7
Przewodniczący podziękował za udział w zebraniu mieszkańcom otaz prąłbyłym

gościom i zakoiczył ogólne Zebranie Mieszkańców osiedla ,,Centrum''.
Na tym protokół zakoiczono.

Protokół sporządziła:
ElŻbieta Urbańczyk
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